KI 木城工坊

KIJO – Keep Innovative, Joyful and Original. KIJO Studio concentrates on designing and processing the 3D wooden creations and employing leading 3D manufacturing technology in Taiwan. We do the design, 3D scan, Reverse Engineering, 3D modeling, 3D sculpting, and do Customization. Our expert team will support flexibility and have the right technology to realize your needs.

木城工坊KIJO深根於臺中神岡地區,品牌名稱「木城」之意,即期盼設計生產的木作品可以走進千家萬戶,豐富人們的生活。 木城工坊運用3D手繪製圖和精湛的3D立體雕刻技術,以創新科技技術與手工藝溫度的結合,創造木作的無限可能。







New Arrival 新品專區

1.Made by 3D CNC carve with precious solid wood.2.Delicate design and well hand finishing.3.Irresistible gifts for you and your loved ones.

細緻的立體雕刻,呈現葉脈的紋路, 一系列茶點餐盤,兼具質感與實用。 另有簡約風格托盤砧板,可提供客製化製作。

Wedding Favor 客製化婚禮小物專區







For your lovely wedding, we provide various choices, and we do customized service to realize your needs.

結婚是人生重要的過程,木城工坊KIJO給您最特別的客製化服務,讓您留下滿滿的幸福回憶。包括: 囍字印章、皮革鑰匙扣環、手機架鑰匙圈、相框、 雙側多功能手機架等都能製作專屬的客製化雷雕!

Business Card Case 原木名片盒系列







The business card case is made of precious wood with acrylic and metal, this card case enhances the elegant style in business situations.

- 1.雙色的木料相互搭襯更加突顯原木質感。
- 2.磁吸式的設計開闔更便利。
- 3.實用及造型兼具,送禮自用皆合適。

Wooden Speaker 原木手機擴音座





The tree will go on

We design the Natural Speaker by using the natural wood shape. This could raise volume without any extra electricity. patented products.

此設計利用科技技術原理結合天然原木素材,不需外接電源即有擴音效果,省電又輕巧,實為綠色環保的天然設計。在水泥建築中的城市裡,也能感受到大自然的氛圍。專利所有,仿量必究

Wooden Moai 摩艾造型系列





3D one-piece design and there are cellphone holder、glasses holder、name-card holder、keychain and table lamp.

咱們當了幾千年的石像,這回也想木作一下呀! 包含手機座、眼鏡架、名片架、鑰匙圈、檯燈功能 可選擇。